
 

Αθήνα, 28 Αυγούστου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους  Υπουργούς: 

  Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

 Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

 

ΘΕΜΑ: Πολλά τα προβλήματα και τα ζητήματα της καθημερινότητας στην Τ.Κ Άσσου, 

σύμφωνα με τον Πρόεδρο και τους αγρότες της περιοχής.    

Στην Τοπική Κοινότητα Άσσου της Δημοτικής Ενότητας Άσσου-Λεχαίου Δήμου Κορινθίων, που 
βρίσκεται πολύ κοντά στην Κόρινθο, οι κάτοικοι και επαγγελματίες αντιμετωπίζουν σοβαρά 
ζητήματα που αφορούν στην καθημερινότητα και στην αγροτική παραγωγή, όπως προκύπτει 
από επιστολές, δημόσιες παρεμβάσεις και αιτήματα τοπικών παραγόντων και συλλόγων.  

Πιο συγκεκριμένα, στην περιοχή του Άσσου δεν υπάρχει εδώ και πολύ μεγάλο διάστημα 
ταχυδρόμος με αποτέλεσμα η αλληλογραφία να συγκεντρώνεται στο κοινοτικό κατάστημα με 
ό,τι αυτό συνεπάγεται για την διανομή της στους παραλήπτες, με την ταλαιπωρία, τις 
καθυστερήσεις αλλά και ζητήματα προσωπικών δεδομένων που εγείρονται. Το 2024 είναι 
ανεπίτρεπτη αυτή η κατάσταση και πρέπει άμεσα να αποκατασταθεί. 

Επιπλέον, στις 18 Ιουλίου 2024 υπήρξαν, σύμφωνα με επιστολή του Τοπικού Συμβουλίου 
Άσσου όπως μας κοινοποιήθηκε, εκτεταμένες ζημιές στις καλλιέργειες της περιοχής λόγω του 
παρατεταμένου καύσωνα και των εξαιρετικά αυξημένων θερμοκρασιών, με συνέπεια για 
τέταρτη συνεχή χρονιά να καταστραφεί μεγάλο μέρος της παραγωγής, κυρίως σουλτανίνας, 
οδηγώντας τους αγρότες που είχαν καταβάλει πολύ κόπο και έξοδα, σε απόγνωση. 

Επιπρόσθετα, σε ένα άλλο ζήτημα που αφορά στις υποδομές και την καθημερινότητα κατοίκων 
και οικογενειών της περιοχής, το ποδοσφαιρικό γήπεδο του Άσσου χρειάζεται άμεσα 
αναμόρφωση και εκσυγχρονισμό, με τον Σύλλογο του Ολυμπιακού Άσσου να έχει θέσει πολλές 
φορές το εύλογο αυτό αίτημα. Αξίζει να σημειωθεί ότι σε συναντήσεις με μέλη της διοίκησης 
που έθεσαν συνολικά τις ελλείψεις του γηπέδου, ενημερωθήκαμε ότι οι ακαδημίες της ομάδας 
αριθμούν περίπου 100 παιδιά, γεγονός που επιτείνει την ανάγκη αναβάθμισης του χλοοτάπητα 
και των εγκαταστάσεων του γηπέδου μιας ιστορικής ομάδας της Κορινθίας. 
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Επειδή, τα παραπάνω ζητήματα είναι πολύ σημαντικά για την καθημερινότητα, την αξιοπρεπή 
διαβίωση και την ασφάλεια των κατοίκων της περιοχής κι αποτελούν ευθύνη και υποχρέωση 
της Πολιτείας να τα παρέχει στους πολίτες δίνοντας ουσιαστικές λύσεις.  

Ερωτώνται οι κ.κ. Υπουργοί: 

 

1. Τι μέτρα θα λάβει, ώστε άμεσα να διευθετηθεί το ζήτημα της έλλειψης ταχυδρόμου στην 

περιοχή του Άσσου, προκειμένου να καλύπτονται επαρκώς οι ανάγκες και να 

εξυπηρετούνται ιοι πολίτες με την αλληλογραφία τους; 

2. Σε ποιες ενέργειες θα προβεί, ώστε να προχωρήσουν οι εκτιμήσεις και να 

αποζημιωθούν άμεσα και δίκαια οι αγρότες της περιοχής, για τις μεγάλες ζημιές που 

υπέστησαν στις καλλιέργειές τους από τον καύσωνα της 18ης Ιουλίου 2024; 

3. Με ποιες παρεμβάσεις και χρηματοδοτήσεις, σε συνεργασία και με την αυτοδιοίκηση, 

θα προχωρήσει στην υλοποίηση του έργου της αναμόρφωσης και του αναγκαίου 

εκσυγχρονισμού των εγκαταστάσεων του ποδοσφαιρικού γηπέδου του Άσσου, όπως 

επιτάσσουν η ασφάλεια και η πρόσβαση όλων στο μαζικό αθλητισμό; 

 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 

Ψυχογιός Γεώργιος 
 




